

Title (en)

Hall-mounted call registration and display devices for elevators.

Title (de)

Auf den Stockwerken angeordnete Rufregistrier- und Anzeigeeinrichtungen für Aufzüge.

Title (fr)

Clavier de destination et dispositif d'affichage à l'étage pour ascenseurs.

Publication

EP 0534123 A1 19930331 (DE)

Application

EP 92113995 A 19920817

Priority

CH 286791 A 19910927

Abstract (en)

This call registration and display device can be used to avoid situations in which an unattentive or distracted passenger on a floor overlooks the optical display of the assigned elevator or, having noted the display, forgets it again. For this purpose, a printer (19) and a ticket-issuing device (20) are provided, which are connected to the group control device via a control circuit (21). After call entry and in call assignment, the printer (19) and the ticket-issuing device (20) are activated, a ticket having printed on it an indication of the chosen destination floor and the assigned elevator being issued. <IMAGE>

Abstract (de)

Mit dieser Rufregistrier- und Anzeigeeinrichtung kann vermieden werden, dass ein unaufmerksamer oder abgelenkter Fahrgäst auf einem Stockwerk die optische Anzeige des zugeteilten Aufzuges übersieht oder die zur Kenntnis genommene Anzeige wieder vergisst. Zu diesem Zweck sind ein Drucker (19) und eine Ticketausgabeeinrichtung (20) vorgesehen, die über eine Steuerschaltung (21) mit der Gruppensteuerungseinrichtung verbunden sind. Nach der Rufeingabe und bei der Rufzuteilung werden der Drucker (19) und die Ticketausgabeeinrichtung (20) betätigt, wobei ein Ticket ausgegeben wird, dessen Aufdruck das gewählte Zielstockwerk und den zugeteilten Aufzug anzeigt. <IMAGE>

IPC 1-7

B66B 1/20; B66B 1/46; B66B 3/00

IPC 8 full level

B66B 1/46 (2006.01); **B66B 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B66B 1/462 (2013.01 - EP US); **B66B 3/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 4972926 A 19901127 - TSUJI SHINTARO [JP], et al
- [A] US 4691808 A 19870908 - NOWAK FREDERICK H [US], et al
- [AD] EP 0320583 B1 19921119

Cited by

EP1046605A1; US6394231B1; WO2009132698A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0534123 A1 19930331; EP 0534123 B1 19950412; AT E121051 T1 19950415; CA 2079198 A1 19930328; CN 1028216 C 19950419; CN 1071139 A 19930421; DE 59201897 D1 19950518; ES 2073826 T3 19950816; FI 109594 B 20020913; FI 924279 A0 19920924; FI 924279 A 19930328; HK 126096 A 19960719; JP H05201634 A 19930810; US 5300738 A 19940405; ZA 927321 B 19930329

DOCDB simple family (application)

EP 92113995 A 19920817; AT 92113995 T 19920817; CA 2079198 A 19920925; CN 92110813 A 19920917; DE 59201897 T 19920817; ES 92113995 T 19920817; FI 924279 A 19920924; HK 126096 A 19960711; JP 25675792 A 19920925; US 95189692 A 19920928; ZA 927321 A 19920924